

An agit-porn that follows a gang of bumbling left-wing terrorists who believe monogamy is a bourgeois construct and that heterosexuality is the "opiate of the masses." When the gang decides to kidnap Patrick (Andreas Rupprecht), the son of one of Germany's wealthiest bankers, in order to distribute the ransom to the impoverished proletariat and so win them over to their ideology, they do not realize he has no value as a hostage.

Ce film « agit-porno » suit une bande de terroristes de gauche maladroits convaincus que la monogamie est un concept bourgeois et que l'hétérosexualité est « l'opium des masses ». Nos terroristes décident de kidnapper Patrick (Andreas Rupprecht), le fils du plus riche banquier de l'Allemagne, dans le but de distribuer la rançon aux pauvres prolétaires et ainsi les gagner à leur idéologie, mais ils ne se rendent pas compte que leur otage n'a aucune valeur d'échange.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER Jürgen Brüning Filmproduktion,
Kottbusser Demm 32, 10967 Berlin, Germany. T (49-30) 6900-1042 F (49-30) 7870-9891
jbruening@snafu.de